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PROTOKÓŁ Nr XXXIX/17 

z sesji Rady Gminy Kwidzyn 

odbytej w dniu 29 czerwca 2017 r. 

 

Miejsce sesji: siedziba Urzędu Gminy Kwidzyn, ul. Grudziądzka 30, sala narad nr 22. 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon  

Obrady sesji protokołowała Inspektor ds. organizacyjnych i samorządowych – Pani Katarzyna Kisiel 

Sesję rozpoczął Przewodniczący o godz. 15.30, a zakończył o godz. 17.20 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

 Pan Henryk Ordon – Przewodniczący Rady Gminy Kwidzyn dokonał otwarcia 

XXXIX sesji Rady. Stwierdził, iż na podstawie listy obecności radnych, w obradach 

uczestniczy 13 radnych, wobec czego rada posiada wymagane quorum  

do podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecni radni zostali usprawiedliwieni.  

W sesji uczestniczyli ponadto:  

◦ Wójt Gminy – Pani Ewa Nowogrodzka, 

◦ Zastępca Wójta – Pan Krzysztof Michalski,  

◦ Skarbnik Gminy – Pani Iwona Skrajda,  

◦ goście: Zastępca Kierownika GOPS – Pani Anna Troper, pracownicy merytoryczni 

urzędu oraz media. 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon powitał wszystkich zgromadzonych  

na XXXIX obradach sesji Rady Gminy Kwidzyn. 

  Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2. Przedłożenie porządku sesji do zatwierdzenia. 

Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek sesji, który radni i sołtysi 

otrzymali wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji. Nie zgłoszono żadnych wniosków  

w związku z czym poddał pod głosowanie zmieniony porządek sesji, który został 

przyjęty jednogłośnie (13 głosami „za”), w następującym brzmieniu: 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedłożenie porządku obrad do zatwierdzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

6. Informacja z monitoringu wdrażania i realizacji założeń Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2016-2020. 

7. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kwidzyn na 2017 rok,  

2) w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie długoterminowej pożyczki  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

w Gdańsku w roku 2017, 

3) w sprawie nadania nazwy ulicy „Malownicza” drodze wewnętrznej położonej  

w obrębie geodezyjnym Korzeniewo, 

4) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy Kwidzyn, 

5) o zmianie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów, określająca w szczególności częstotliwość 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i sposób 

świadczenia usług przez punkt selektywnego zbierania odpadów komunalnych, 

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

6) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego 

będącego przedmiotem sprzedaży na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym.  

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z XXXVIII sesji Rady Gminy. 

9. Wolne wnioski.  

10. Zamknięcie obrad sesji. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący oświadczył, iż protokół z XXXVIII sesji był wyłożony do wglądu                   

w budynku Urzędu Gminy, w biurze rady (pokój nr 31). Zwrócił się z pytaniem  

do radnych, czy wnoszą do protokołu uwagi. W związku z brakiem uwag  

poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy, który został 

przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

Ad.4. Interpelacje i zapytania. 

 Przewodniczący Rady zapytał czy do Gminy kierowane były jakieś skargi przez 

mieszkańców Marezy w związku z budową hurtowni na ul. Korzeniewskiej? Dodał,  

że na sesji Powiatu radna Pani Ewa Stec podnosiła tą kwestię. Pani Wójt odpowiedziała, 

że nie wpłynęły żadne skargi w tym zakresie. 

 Przewodniczący Rady zapytał także czy rolnikom sprzedawane są odcinki dróg 

gminnych, które donikąd nie prowadzą? Pani Wójt odpowiedziała, że drogi te są 

sukcesywnie odsprzedawane zgodnie z procedurą. Osoba zainteresowana składa 

wniosek do Gminy, a następnie musi zostać wydana opinia Zebrania Wiejskiego w 

przedmiocie zbycia danej drogi.  

 

Ad. 5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami.  

Pani Wójt ustnie przedłożyła sprawozdanie z działalności za okres od dnia  

3 czerwca 2017 roku do 29 czerwca 2017 roku. Poinformowała o wydarzeniach, 

spotkaniach i uroczystościach, w których brała udział w okresie między sesjami: 

3 czerwca 2017r. -  w Rakowcu odbyły się Gminne zawody sportowo – pożarnicze. 

5 czerwca 2017r. -  podpisanie umowy na budowę wodociągu (300 mb) w Tychnowach  

do nowo wybudowanych budynków. Tego samego dnia spotkanie z najemcami lokali przy 

ul. 11-go Listopada w sprawie sprzedaży trzech lokali, które Gmina zamierza zbyć. 

6 czerwca 2017r. -  narada z Dyrektorami szkół i przedszkola. Przypomnienie o składaniu 

wniosków o nagrodę Wójta dla absolwentów gimnazjum oraz propozycja przyznania 

nagród rzeczowych za szczególne osiągniecia dla uczniów klas VI szkół podstawowych. 

Omówienie arkuszy organizacyjnych, informacja o konkursie na Dyrektorów byłych 

Gimnazjum i przedszkola w Korzeniewie. Poruszano kwestię dostosowania szkół  

do reformy oświaty – m.in. przygotowania sanitariatów, ławek, krzeseł.  
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7 czerwca 2017r. -  uczestniczenie z Przewodniczącym Rady Gminy w lustracji oświetlenia 

ulicznego z Korzeniewie. 

9 czerwca 2017r. -  uczestniczenie w nadaniu imienia Witolda Pileckiego i sztandaru 

Szkole Podstawowej w Wyszynach Kościelnych. 

13 czerwca 2017r. -  spotkanie w urzędzie gminy z dwiema mieszkankami Rakowca  

w sprawie Funduszu Sołeckiego. Ponadto spotkanie z Prezesem Expomu w sprawie obecnej 

sytuacji firmy. 

14 czerwca 2017r. – uczestniczenie w podsumowaniu projektu edukacyjnego 

realizowanego przez firmę Lacroix Electronics Kwidzyn.  

18 czerwca 2017r. – odbyły się I Powiatowe Zawody Sportowo – Pożarnicze 

Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych w Sadlinkach.  

19 czerwca 2017r. – wraz z Zastępcą Wójta uczestniczenie w spotkaniu z projektantem 

Panem Michałem Hirszem w sprawie uzgodnień odnośnie przygotowywanego projektu 

zatok autobusowych w Brachlewie, kładki z kawałkiem chodnika oraz miejscami 

postojowymi przy sklepie. Ponadto spotkanie w urzędzie gminy z dłużnikami zalegającymi 

w czynszu mieszkaniowym. Tego dnia odbyło się także posiedzenie Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu (opiniowanie przyznanych nagród absolwentom Gimnazjum oraz 

uczniom klas VI SP). 

20 czerwca 2017r. – walne zgromadzenie w Przedsiębiorstwie Wodociągowo 

Kanalizacyjnym w Kwidzynie. Rozmowy na temat realizowanych przedsięwzięć w roku 

bieżącym. Odbiór nagrody HIT Regionów w Gniewie. Gmina Kwidzyn zdobyła „Kryształowy 

HIT 2017” za działania Gminy na rzecz poprawy życia i bezpieczeństwa mieszkańców”.  

21 czerwca 2017r. – walne zgromadzenie w Zakładzie Utylizacji Odpadów w Gilwie Małej.  

22 czerwca 2017r. – spotkanie z Dyrektorem Kozłowskim z PWK w sprawie budowy 

kanalizacji sanitarnej na terenach zainwestowanych przez kilku przedsiębiorców  

w Górkach. Tego samego dnia odbyło się wspólne posiedzenie komisji stałych Rady Gminy 

Kwidzyn. 

23 czerwca 2017r. – uczestniczenie w zakończeniu roku szkolnego w Nowym Dworze. 

Przyznanie bonów pieniężnych dla drużyny dziewcząt, które zdobyły Mistrzostwo Polski  

w unihokeju oraz dla uczennicy, która zdobyła złoty medal na Mistrzostwach Polski  

w trójboju siłowym.  

26 czerwca 2017r. – w urzędzie gminy odbyła się narada inwestycyjna z pracownikami – 

omawiano poziom zaawanasowana prac oraz zaistniałe problemy. Do dnia 10 lipca jest 
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czas składania ofert na budowę oświetlenia w Dankowie. Przygotowana jest już 

dokumentacja do ogłoszenia przetargu na budowę ścieżki pieszo –rowerowej  

w Ropędzinach, który zostanie ogłoszony prawdopodobnie w przyszłym tygodniu.   

28 czerwca 2017r. – odbyło się walne w Kwidzyńskim Parku Przemysłowo – 

Technologicznym w Górkach. Pan Wiceburmistrz zaprasza na debatę publiczną w KPPT  

w Górkach, która odbędzie się 3 lipca o godz.  15.30. 

29 czerwca 2017r. – uczestniczenie w otwarciu Poradni Podstawowej Opieki Zdrowotnej  

i Ambulatorium Opieki Specjalistycznej w Kwidzyńskim Szpitalu. Ponadto spotkanie  

z Dyrektorem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Panem Markowskim, który 

przekazał dobrą wiadomość, że dnia 30 czerwca zostanie ogłoszony przetarg na budowę  

ścieżki pieszo –rowerowej Nowa Wieś Kwidzyńska – Tychnowy i Tychnowy – Brachlewo. 

Czas realizacji tego zadania przewidziany jest do końca października 2017r. za kwotę 2,5 

mln zł. 

 

Pani Wójt poinformowała, że Gmina nie otrzymała dofinansowania z PROW  

do budowy kanalizacji sanitarnej Kamionka – Brokowo. Mimo braku tego wsparcia, 

inwestycja ta zostanie zrealizowana ze środków własnych i rozpoczęta w roku 2017. 

Przetarg zostanie ogłoszony w III – IV kwartale tego roku.  

Przekazała także, że prawdopodobnie jutro (30 czerwca 2017r.) zostanie ogłoszony 

przetarg na „Zagospodarowanie przestrzeni publicznej dla celów rekreacyjno-sportowych 

na terenie Gminy Kwidzyn – etap II”, wskazując których miejscowości dotyczy. 

Wspomniała, że w marcu ogłoszony był przetarg, którego przedmiotem 

zamówienia było zagospodarowanie przestrzeni publicznej dla celów rekreacyjno-

sportowych w częściach: 

I - Grabówko i Nowy Dwór i II – Gurcz, który został unieważniony z powodu braku ofert.  

W II przetargu wpłynęła tylko jedna oferta, która przewyższała kwotę przeznaczoną  

na realizację tego zadania i został także unieważniony. Kolejny przetarg zostanie 

ogłoszony pod koniec przyszłego tygodnia. 

Nie został jeszcze ogłoszony przetarg na „Termomodernizację budynków 

użyteczności publicznej na terenie Gminy Kwidzyn”. Jest to zadanie realizowane w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020. 

Przetarg jest w przygotowaniu (część I,II,III). Ponadto dokumentacja przetargowa musi 

uzyskać akceptację pracownika DPRR w Urzędzie Marszałkowskim w Gdańsku, obecnie 
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dokumentacja przesłana do akceptacji Mecenasa.. Jeśli zostanie zatwierdzona, zostanie 

ogłoszony przetarg.  

W lipcu zostanie ogłoszony przetarg na „Modernizację oświetlenia w Szkole 

Podstawowej w Rakowcu”. Ponadto zadanie „Budowa dróg gminnych w Górkach” jest  

w trakcie realizacji.  

Unieważniony został przetarg na I odcinek budowy kanalizacji Brokowo  

- Kamionka - Dubiel ponieważ złożone oferty przewyższały kwoty przeznaczone  

na realizację zadania przez zamawiającego. 

 
 Pani Wójt poinformowała, że na terenie Gminy Kwidzyn znajduje się gospodarstwo 

rolne, które zdobyło I miejsce w konkursie orgaznizowanym przez KRUS „Bezpieczne 

Gospodarstwo Rolne 2017”. Właścicielami gospodarstwa są Państwo Agnieszka i Walerian 

Perlik z Rakowca.  

Przekazała ponadto, że Pani Elżbieta Szczukowska (Stowarzyszenie Mieszkańców  

i Sympatyków Wsi Rakowiec) została nominowana do nagrody Perły 2017 w konkursie 

„Nasze kulinarne dziedzictwo. Smaki regionu” za powiślańską śliwkę w occie.   

 

 

Ad. 6. Informacja z monitoringu wdrażania i realizacji założeń Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2016-2020. 

 Informację przedstawiła Pani Anna Troper - Zastępca Kierownika GOPS. 

Poinformowała, że przyjęta do realizacji Strategia zawiera misję oraz pięć celów 

strategicznych. Misją Gminnej Strategii Rozwiazywania Problemów Społecznych na lata 

2016-2020 jest: „Gmina Kwidzyn gminą wspierającą i inicjującą działania w obszarze 

polityki społecznej w dążeniu do poprawy jakości życia i osiągnięcia zrównoważonego 

rozwoju społecznego swoich mieszkańców”. Wskazane w Strategii cele strategiczne 

mają charakter ogólny, z podziałem na cele operacyjne i kierunki działań: 

Cel I  - Wspieranie rodziny w jej funkcjonowaniu, 

Cel II - Promocja zdrowego stylu życia i profilaktyka problemu uzależnień, 

Cel III  -Integracja społeczna i zapobieganie wykluczeniu społecznemu osób starszych, 

Cel IV - Wspieranie rozwoju i edukacji mieszkańców Gminy Kwidzyn, 

Cel V -  Rozwój integracji i odpowiedzialności społecznej mieszkańców. Wzmocnienie 

reintegracji zawodowej osób zagrożonych wykluczeniem społecznym. 
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Podstawą do wyznaczenia celów i działań Strategii była ilościowa i jakościowa 

analiza problemów społecznych za lata 2012 – 2015 oraz materiał zebrany w czasie 

pięciu warsztatów zorganizowanych przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  

z wykorzystaniem m.in. analizy SWOT. Czas realizacji poszczególnych celów  

i intensyfikacji działań w danym obszarze warunkowane są jedynie poprzez nasilenia 

problemów społecznych. Pani Troper podkreśliła, że zespół prowadził monitoring  

w zakresie rzeczowym i finansowym. Rzeczowy monitoring obejmował analizę danych 

 i zasobów związanych z realizacją założeń strategicznych. Monitoring finansowy 

natomiast obejmował analizę danych finansowych wykorzystanych w celu realizacji 

założeń strategii. 

 Informacja została przyjęta przez radnych jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

Ad.7. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kwidzyn na 2017 rok,  

Projekt uchwały uzasadniła Skarbnik Gminy - Pani Iwona Skrajda. 

Poinformowała, że dokonuje się zmian w budżecie Gminy Kwidzyn polegających  

na zwiększeniu dochodów i wydatków o kwotę 198 439 zł oraz na zmianie planu między 

działami i rozdziałami klasyfikacji budżetowej. Następie omówiła dochody budżetu 

Gminy, wskazując kwoty wszystkich zwiększeń w poszczególnych działach klasyfikacji 

budżetowej, uzasadniając z czego one wynikają. Pani Skarbnik przedstawiła także kwoty 

zwiększeń i zmniejszeń w poszczególnych działach klasyfikacji budżetowej, które miały 

wpływ na wydatki budżetu Gminy. Poinformowała także, że w planach Funduszu 

Sołeckiego dokonuje się zmian w sołectwie Gurcz, Obory i Górki zgodnie ze złożonymi 

wnioskami w sprawie zmiany przedsięwzięć lub ich zakresu w ramach funduszu 

sołeckiego.  

 Podsumowując, Pani Iwona Skrajda wskazała, że po wszystkich wprowadzonych 

zmianach plan wyniesie po stronie dochodów 51 075 918,64 zł, a wydatków 

57 181 118,64 zł. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer XXXIX/264/17. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu  
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2) w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie długoterminowej pożyczki  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku  

w roku 2017, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer XXXIX/265/17. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu  

 

3) w sprawie nadania nazwy ulicy „Malownicza” drodze wewnętrznej położonej  

w obrębie geodezyjnym Korzeniewo, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 12 głosami „za” nadając jej numer XXXIX/266/17. W głosowaniu udział 

wzięło 12/13 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu  

 

4) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy Kwidzyn, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer XXXIX/267/17. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu  

 

5) o zmianie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów, określająca w szczególności częstotliwość odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i sposób świadczenia usług przez 
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punkt selektywnego zbierania odpadów komunalnych, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer XXXIX/268/17. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu  

 

6) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego 

będącego przedmiotem sprzedaży na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym.  

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 12 głosami „za”  oraz 1 głosem „wstrzymującym się” nadając jej numer 

XXXIX/269/17. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu  

 

Ad. 8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z XXXVIII sesji.  

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił zastępca Wójta Pan Krzysztof 

Michalski. 

Odpowiedź stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 9. Wolne wnioski.   

 Sołtys sołectwa Rakowiec, Pani Elżbieta Szczukowska zawnioskowała o wycięcie 

zakrzaczeń przy wyjeździe z ulicy Słonecznej w kierunku Rakowca, które utrudniają 

widoczność. 

Sołtys sołectwa Brokowo, Pani Anetta Biskupska zgłosiła konieczność wycięcia 

suchych drzew przy boisku w Brokowie oraz przy drodze z Kamionki do Brokowa.  

 Sołtys stwierdzała, że mieszkańcy nie będą zadowoleni z powodu przesunięcia 

terminu realizacji kanalizacji. Pani Wójt poinformowała, że termin nie zostanie 

przesunięty. Jeszcze w tym roku w IV kwartale zostanie ogłoszony przetarg  
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na wykonanie krótkiego odcinka, a w 2018 realizacja zostanie na pewno rozpoczęta.  

Po przetargu okaże się jeszcze czy zadanie będzie realizowane w całości w roku 2018 

czy 2018/2019. 

 Sołtys Rakowca zgłosiła, że miała zostać naprawiona droga z Rakowic  

do Dankowa. Pani Wójt odpowiedziała, że zostanie złożony wniosek w tej sprawie  

do Przedsiębiorstwa Wodociągowo - Kanalizacyjnego w Kwidzynie.  

 Radna Lidia Banaś podziękowała za dopilnowanie wielu ważnych spraw dla 

mieszkańców jej regionu. Pogratulowała otrzymania nagrody „Kryształowego HITU 

2017” za działania na rzecz poprawy życia i bezpieczeństwa mieszkańców. 

 Radny Karol Rupar zapytał co z inwestycją kanalizacji w Rakowcu? Zastępca 

Wójta odpowiedział, że budowa kanalizacji teoretycznie uległa zakończeniu. Teraz 

wykonawca gromadzi dokumentację niezbędną do przekazania placu budowy  

i przekazania inwestycji do eksploatacji. W dniu jutrzejszym Pani Wójt spotka się  

z Prezesem i okaże się czy komplet dokumentów jest już przygotowany i będzie mógł 

nastąpić odbiór. 

 Sołtys Rakowca nadmieniła, że po zakończeniu prac przy kanalizacji pracownicy 

nie sprzątnęli wyciętych zakrzaczeń przy placu zabaw. Zastępca Wójta przekazał,  

że dopóki nie będzie przygotowanych dokumentów odbiorowych w pełni, Gmina nie 

rozpocznie czynności  odbiorowych. Zapewnił, że w toku czynności odbiorowych 

inwestycji zwróci także na to uwagę.  

 

 

Ad. 10. Zakończenie obrad Sesji. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim uczestniczącym w XXXIX sesji Rady 

Gminy Kwidzyn. Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący uznał sesję Rady 

Gminy Kwidzyn za zamkniętą. 

 

 
PROTOKOŁOWAŁA:        PRZEWODNICZYŁ: 
Inspektor ds. organizacyjnych. i samorządowych     Przewodniczący Rady

     
 
Katarzyna Kisiel         Henryk Ordon 

          


